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051/22: Godkjenning av  innkalling og saksliste
Kommunedirektøren sitt framlegg til vedtak:
Innkalling og saksliste vert godkjent.

Alver formannskap 05.05.2022:
Handsaming:
Ingen merknader, samrøystes.

FO- 051/22 Vedtak:
Innkalling og saksliste er godkjent.

052/22: Godkjenning av møteprotokoll
Kommunedirektøren sitt framlegg til vedtak:
Møteprotokollen vert godkjent.

Alver formannskap 05.05.2022:
Handsaming:
Ingen merknader, samrøystes.

FO- 052/22 Vedtak:
Møteprotokollen er godkjent.

053/22: Kommuneplan for Alver 2022-2034 – Samfunnsdelen - slutthandsaming
Kommunedirektøren sitt framlegg til vedtak:

· Kommunestyret vedtar kommuneplanen sin samfunnsdel, med heimel i plan- og 
bygningslova § 11-15. Planen blir vedtatt i samsvar med endringane som blir langt 
fram i saka.  

Alver formannskap 05.05.2022:
Handsaming:
Framlegg frå M.Klemetsen-uavh.:
Antall nærsenter i Alver kommune vert til desse 12 fylgjande bygder; 
Seim, Leiknes, Hundvin, Austmarka, Eikanger, Alversund, Kløvheim, Vikebø, Bøvågen, Holme, 
Sletta og Myking,

Framlegget fekk fekk 4 røyster og fall (M.Klementsen-uavh., T.Sletten-Hansen-uavh., M.Færø-
uavh.og L.Johnsen-MDG)

Framlegg fra SP, Ap, KrF og H ved T.Larsen-H:
Kommunestyret vedtar kommuneplanen sin samfunnsdel, med heimel i plan- og 
bygningslova § 11-15. Planen vert vedtatt med følgjande endringar:
Tema 
Kommunedirektøren sine framlegg til endringar
Senterstruktur 
Justere delmål under hovudmål 1:
Nye bustader, handel, tenestetilbod og kontorarbeidsplassar er i stor grad lokalisert i definerte 
senter.
Endre delmål:
Vi skal byggje vidare på og utvikle tilbod i sentera.
Bygdeutvikling og bustadutvikling
Justering av delmål under hovudmål 1:
Vi skal leggje til rette for bustadbygging, spreidd og mindre bustadområde, som støttar opp 
om bygdene og grendene i heile kommunen.



Fjerne vegval:
Vi skal leggje til rette for bustadbygging som støttar opp om bygdene og grendene i heile 
kommunen. 
Endre vegval:
Vi skal utvikle heile kommunen, og leggje til rette for speidd busetnad utanfor senterområda.
Landbruk
Flytte vegval Vi skal gjere det enklare å byggje hus nr 2 og hus nr 3 på garden, så lenge desse 
er meint å vera ein ressurs for garden til delmål Landbruksnæringa i Alver er aktiv og 
utviklingsorientert, under hovudmål 2. 
Kultur – svømmehall og kulturhus
Endre delmål under hovudmål 3 frå: 
Kulturhus og svømmehall skal vere tilgjengeleg for  innbyggjarar, lag og organisasjonar, og 
fungere som naturlege samlingspunkt for aktivitet og kulturopplevingar.
Endre delmål til:
Alver har kulturhus og svømmehall i regionsenteret.
Slå saman vegval. Endre frå: 
Vi skal samarbeide med næringsliv og frivilligheita for å få på plass eit regionalt kulturhus og 
svømmehall.
Vi skal samarbeide med fylkeskommunen og andre relevante instansar for å sikre at 
kulturhuset vert realisert i eit regionalt perspektiv.
Endre til:
Vi skal samarbeide med næringsliv, frivilligheita, fylkeskommunen og andre relevante 
instansar for å få på plass eit regional kulturhus og svømmehall. 
Fjerne vegval:
Vi skal ha kulturhus og svømmehall sentralt plassert i regionsenteret.
Under hovudmål 3 og følgjande delmål: Innbyggjarane i Alver skapar, opplever og deltek 
aktivt i lokale kultur- og idrettstilbod.
Endre vegval: 
Vi skal ha attraktive tilbod og møteplassar som seinkar terskelen for å delta innan kultur og 
idrett. 
Fjerne vegval: 
Vi skal samarbeide med næringsliv og frivilligheita for å få på plass eit regionalt kulturhus og 
svømmehall.
Veg og samferdsel
Under hovudmål 1 og følgjande delmål: Nye bustader, handel, tenestetilbod og 
kontorarbeidsplassar er i hovudsak lokalisert i definerte senter.
Nytt vegval:
Vi skal leggje til rette for framtidsretta infrastruktur og mobilitetsløysingar.
Under hovudmål 1 og følgjande delmål: Alver har levande bygder med arbeidsplassar, lags- 
og kulturliv og busetting i heile kommunen.
Nytt vegval
Vi skal ha effektive, trygge og tilrettelagde transportårer for innbyggjarar og næringsliv.
Tenester til innbyggjarane og sakshandsaming 
Under hovudmål 4 og følgjande delmål: Innbyggjarane i Alver får tenester tilpassa sine 
behov.
Nye vegval:
Vi skal utvikle kanalar og verktøy som sikrar god kommunikasjon og samhandling med 
innbyggjarar og næringsliv.
Vi skal ha ei effektiv forvaltning som aktivt bidrar til å realisere behov og ønskjer til 
innbyggjarar og næringsliv.
Endre vegval: 
Vi skal vere ein imøtekommande, løysingsorientert og open kommune, og leggje til rette for 
at alle innbyggjarar får god informasjon og rettleiing om kommunen sine tenester. 
Byggeklart næringsareal
Under hovudmål 2 og følgjande delmål: Næringslivet i Alver er mangfaldig og 
konkurransedyktig. 
Nytt vegval:



Vi skal ha byggjeklart næringsareal med tilhøyrande infrastruktur. 
Endre vegval: 
Vi skal bidra til utvikling av nye næringar på område der kommunen og regionen har eit 
fortrinn, til dømes med Mongstad og Region Nordhordland Helsehus. 
Endre delmål under hovudmål 2 frå: 
Verksemdene på Mongstad/Fensfjordbassenget er ei leiande nasjonal industriklynge for grøn 
industriutvikling.
Endre delmål til:
Mongstad og Fensfjordbassenget er eit leiande nasjonalt industriområde for grøn 
industriutvikling. 
Endre vegval: 
Vi skal ha byggjeklart næringsareal med tilhøyrande infrastruktur på Mongstad.

Framlegget vart vedteke med 12 røyster mot 1 (L.Johnsen-MDG)

Kommunedirektøren sitt framlegg fekk 1 røyst og fall (L.Johnsen-MDG)

FO- 053/22 innstilling:
Kommunestyret vedtar kommuneplanen sin samfunnsdel, med heimel i plan- og 
bygningslova § 11-15. Planen vert vedtatt med følgjande endringar:

Senterstruktur 
Justere delmål under hovudmål 1:
Nye bustader, handel, tenestetilbod og kontorarbeidsplassar er i stor grad lokalisert i definerte 
senter.
Endre delmål:

· Vi skal byggje vidare på og utvikle tilbod i sentera.

Bygdeutvikling og bustadutvikling
Justering av delmål under hovudmål 1:
Vi skal leggje til rette for bustadbygging, spreidd og mindre bustadområde, som støttar opp 
om bygdene og grendene i heile kommunen.

Fjerne vegval:
· Vi skal leggje til rette for bustadbygging som støttar opp om bygdene og grendene 

i heile kommunen. 

Endre vegval:
· Vi skal utvikle heile kommunen, og leggje til rette for speidd busetnad utanfor 

senterområda.

Landbruk
Flytte vegval Vi skal gjere det enklare å byggje hus nr 2 og hus nr 3 på garden, så lenge desse 
er meint å vera ein ressurs for garden til delmål Landbruksnæringa i Alver er aktiv og 
utviklingsorientert, under hovudmål 2. 

Kultur – svømmehall og kulturhus
Endre delmål under hovudmål 3 frå: 
Kulturhus og svømmehall skal vere tilgjengeleg for  innbyggjarar, lag og organisasjonar, og 
fungere som naturlege samlingspunkt for aktivitet og kulturopplevingar.

Endre delmål til:
Alver har kulturhus og svømmehall i regionsenteret.

Slå saman vegval. Endre frå: 
· Vi skal samarbeide med næringsliv og frivilligheita for å få på plass eit regionalt 



kulturhus og svømmehall.
· Vi skal samarbeide med fylkeskommunen og andre relevante instansar for å sikre at 

kulturhuset vert realisert i eit regionalt perspektiv.

Endre til:
· Vi skal samarbeide med næringsliv, frivilligheita, fylkeskommunen og andre 

relevante instansar for å få på plass eit regional kulturhus og svømmehall. 
Fjerne vegval:

· Vi skal ha kulturhus og svømmehall sentralt plassert i regionsenteret.

Under hovudmål 3 og følgjande delmål: Innbyggjarane i Alver skapar, opplever og deltek 
aktivt i lokale kultur- og idrettstilbod.

Endre vegval: 
· Vi skal ha attraktive tilbod og møteplassar som seinkar terskelen for å delta innan 

kultur og idrett. 

Fjerne vegval: 
· Vi skal samarbeide med næringsliv og frivilligheita for å få på plass eit regionalt 

kulturhus og svømmehall.

Veg og samferdsel
Under hovudmål 1 og følgjande delmål: Nye bustader, handel, tenestetilbod og 
kontorarbeidsplassar er i hovudsak lokalisert i definerte senter.

Nytt vegval:
· Vi skal leggje til rette for framtidsretta infrastruktur og mobilitetsløysingar.

Under hovudmål 1 og følgjande delmål: Alver har levande bygder med arbeidsplassar, lags- 
og kulturliv og busetting i heile kommunen.

Nytt vegval
· Vi skal ha effektive, trygge og tilrettelagde transportårer for innbyggjarar og 

næringsliv.

Tenester til innbyggjarane og sakshandsaming 
Under hovudmål 4 og følgjande delmål: Innbyggjarane i Alver får tenester tilpassa sine 
behov.

Nye vegval:
· Vi skal utvikle kanalar og verktøy som sikrar god kommunikasjon og samhandling 

med innbyggjarar og næringsliv.
· Vi skal ha ei effektiv forvaltning som aktivt bidrar til å realisere behov og ønskjer til 

innbyggjarar og næringsliv.

Endre vegval: 
· Vi skal vere ein imøtekommande, løysingsorientert og open kommune, og leggje til 

rette for at alle innbyggjarar får god informasjon og rettleiing om kommunen sine 
tenester. 

Byggeklart næringsareal
Under hovudmål 2 og følgjande delmål: Næringslivet i Alver er mangfaldig og 
konkurransedyktig. 

Nytt vegval:
· Vi skal ha byggjeklart næringsareal med tilhøyrande infrastruktur. 



Endre vegval: 
· Vi skal bidra til utvikling av nye næringar på område der kommunen og regionen 

har eit fortrinn, til dømes med Mongstad og Region Nordhordland Helsehus. 

Endre delmål under hovudmål 2 frå: 
Verksemdene på Mongstad/Fensfjordbassenget er ei leiande nasjonal industriklynge for grøn 
industriutvikling.

Endre delmål til:
Mongstad og Fensfjordbassenget er eit leiande nasjonalt industriområde for grøn 
industriutvikling. 

Endre vegval: 
· Vi skal ha byggjeklart næringsareal med tilhøyrande infrastruktur på Mongstad.

054/22: Omsorgsbustader + med kommunal forskottering og tilvisingsrett
Kommunedirektøren sitt framlegg til vedtak:
Kommunestyret vedtek å forskottere for 8 stk omsorgsbustader + med vaktrom for personale. 
Bebuarane skal sjølv eige sine husvære. Tiltaket får kommunal tilvisingsrett på 30 år. Det vert 
løyvd ei ramme på 46 millionar kr inkl mva og midlar til uforutsette utgifter til realisering av 
prosjektet. Ved eit sal av bustadene skal dette gå til tilbakebetaling av gjeld.

Finansiering vert slik:

· Momsrefusjon 7,8 mill. kr.
· Lånemidlar 25,2 mill. kr.
· Tilskot frå Husbanken 13 mill. kr.
· Tidspunkt og periodisering av investeringa på faktiske utbyggingsår vert innarbeid i 

neste oppdatering av økonomiplanen»

Råd for menneske med nedsett funksjonsevne 02.05.2022:
Behandling:
Orientering til saka v/Line Merete Valle-tenesteleiar Eigedomsforvaltning
Fellesframlegg v/Magne Bjørndal:
Rådet er positive til tiltaket, men er opptekne av å unngå for stor opphoping av bueiningar. Vi 
stiller spørsmål ved talet på 8 einingar.  Vi har fått opplyst at 6 interessentar står bak initiativet, 
og bed om at det vert vurdert å avgrensa prosjektet til 6 bueiningar.

Framlegget vart samrøystes vedteke.

RMNF- 021/22 uttale:
Rådet er positive til tiltaket, men er opptekne av å unngå for stor opphoping av bueiningar. Vi 
stiller spørsmål ved talet på 8 einingar.  Vi har fått opplyst at 6 interessentar står bak initiativet, 
og bed om at det vert vurdert å avgrensa prosjektet til 6 bueiningar.

Utval for helse og omsorg 03.05.2022:
Handsaming:
Torill Mongstad-Raudt fekk permisjon under denne saka, og det var dermed seks medlemmar 
til stades under avrøysting.
Line M. Valle-tenesteleiar Eigedomsforvaltning orienterte i saka.
Ståle Hauge-AP sette fram kommunedirektøren sitt framlegg;
Kommunestyret vedtek å forskottere for 8 stk omsorgsbustader + med vaktrom for personale. 



Bebuarane skal sjølv eige sine husvære. Tiltaket får kommunal tilvisingsrett på 30 år. Det vert 
løyvd ei ramme på 46 millionar kr inkl mva og midlar til uforutsette utgifter til realisering av 
prosjektet. Ved eit sal av bustadene skal dette gå til tilbakebetaling av gjeld.

Finansiering vert slik:
· Momsrefusjon 7,8 mill. kr.
· Lånemidlar 25,2 mill. kr.
· Tilskot frå Husbanken 13 mill. kr.
· Tidspunkt og periodisering av investeringa på faktiske utbyggingsår vert innarbeid i 

neste oppdatering av økonomiplane

Sølvi Knudsen-SP sette fram følgjande framlegg til endring i kommunedirektøren sitt framlegg:
Kommunestyret vedtek å forskottere for 6 stk omsorgsbustader

Dei to framlegga vart sett opp mot kvarandre.
Kommunedirektøren sitt framlegg fekk 3 røyster (S.Hauge-AP, R.Bø-UAVH, Else Marie Dale-
KRF).
S.Knudsen-SP sitt framlegg fekk 3 røyster (S.Knudsen-SP, K. Gjetle Floen-AP, M.-I. Wergeland-SP)

Med utvalsleiar Ståle Hauge-AP si dobbelrøyst sluttar utvalet seg til kommunedirektøren sitt 
framlegg.

HO- 021/22 uttale:
Utvalet sluttar seg til kommunedirektøren sitt framlegg.

Alver formannskap 05.05.2022:
Handsaming:
Framlegg frå J.Hellsetveit -SP:
Kommunestyret vedtek å forskottere for 6 stk omsorgsbustader

Framlegget fekk 2 røyster og fall (J.Hellestveit-SP og S.Sekkingstad-SP)

Kommunedirektøren sitt framlegg vart vedteke med 11 røyster

FO- 054/22 innstilling:
Kommunestyret vedtek å forskottere for 8 stk omsorgsbustader + med vaktrom for personale. 
Bebuarane skal sjølv eige sine husvære. Tiltaket får kommunal tilvisingsrett på 30 år. Det vert 
løyvd ei ramme på 46 millionar kr inkl mva og midlar til uforutsette utgifter til realisering av 
prosjektet. Ved eit sal av bustadene skal dette gå til tilbakebetaling av gjeld.

Finansiering vert slik:

· Momsrefusjon 7,8 mill. kr.
· Lånemidlar 25,2 mill. kr.
· Tilskot frå Husbanken 13 mill. kr.
· Tidspunkt og periodisering av investeringa på faktiske utbyggingsår vert innarbeid i 

neste oppdatering av økonomiplanen»

055/22: Utbytte Alver Tomteselskap AS
Kommunedirektøren sitt framlegg til vedtak:

1. Alver kommunestyre vedtek å ikkje krevje utbytte frå Alver Tomteselskap i 2022.
2. Alver kommuynestyre erstattar budsjettert inntekt frå utbyttte, kr 3. mill, med å 

belaste disposisjonfondet til Alver kommune. 



Alver formannskap 05.05.2022:
Handsaming:
Kommunedirektøren sitt framlegg vart samrøystes vedteke.

FO- 055/22 innstilling:
1. Alver kommunestyre vedtek å ikkje krevje utbytte frå Alver Tomteselskap i 2022.
2. Alver kommuynestyre erstattar budsjettert inntekt frå utbyttte, kr 3. mill, med å 

belaste disposisjonfondet til Alver kommune. 

056/22: Evaluering av kommunen si handtering av Covid-19
Kommunedirektøren sitt framlegg til vedtak:

· Alver kommunestyre ber kontrollutvalet gjennomføre ein forvaltningsrevisjon av Alver 
kommune si handtering av koronapandemien (Covid-19)

Alver formannskap 05.05.2022:
Handsaming:
Kommunedirektøren sitt framlegg vart samrøystes vedteke

FO- 056/22 Vedtak:
· Alver kommunestyre ber kontrollutvalet gjennomføre ein forvaltningsrevisjon av Alver 

kommune si handtering av koronapandemien (Covid-19)

057/22: Høyring - politisk styringsstruktur og reglement for Alver kommune
Kommunedirektøren legg fram saka utan framlegg til vedtak:

Råd for menneske med nedsett funksjonsevne 02.05.2022:
Handsaming:
Orientering til saka v/Øyvind Oddekalv-varaordførar
Sølvi Knutsen-Sp sa seg ugild og ho deltok difor ikkje i handsaminga av denne saka. 

Ingen merknader, samrøystes.

RMNF- 019/22 uttale:
Ingen merknader.

Eldreråd 02.05.2022:
Handsaming:
Kirsti Gjetle Floen (A) fekk permisjon i denne saka, og det deltok 8 av 9 medlemmar i 
handsaminga.

Øyvind H. Oddekalv-varaordførar, som har vore leiar for ei politisk arbeidsgruppe som har 
utarbeidd framlegg til politisk styringsstruktur og reglement, orienterte i saka.

Det vart i møtet sett fram følgjande fellesframlegg til uttale:
Eldrerådet vil i denne omgang halda på dagens politiske struktur for utval og råd, og med 47 
medlemmar i kommunestyret.
Rådet meiner den første perioden i Alver kommune har vore a-typisk på grunn av 
pandemien, og ikkje gjev godt nok grunnlag til å kunne evaluera den politiske strukturen. Den 
nye kommunen er framleis under bygging, og rådet meiner styringsstrukturen først kan 
evaluerast i slutten av neste 4-årsperiode.

Eldrerådet fryktar også at det er altfor omfattande å slå saman store og viktig sektorar som 
helse og omsorg, og kultur og oppvekst til eit levekårsutval.
Rådet sluttar seg til arbeidsgruppa sitt framlegg om møtestart for politiske møte kl. 9.00.



Under avrøystinga vart fellesframlegget vedteke med 7 røyster mot 1.
Mabel Johansen (H) slutta seg til innstillinga frå fleirtalsgrupperinga i arbeidsgruppa, med 35 
medlemmar i kommunestyret og tre utval medrekna formannskapet.

ER- 017/22 uttale:
Eldrerådet vil i denne omgang halda på dagens politiske struktur for utval og råd, og med 47 
medlemmar i kommunestyret.
Rådet meiner den første perioden i Alver kommune har vore a-typisk på grunn av 
pandemien, og ikkje gjev godt nok grunnlag til å kunne evaluera den politiske strukturen. Den 
nye kommunen er framleis under bygging, og rådet meiner styringsstrukturen først kan 
evaluerast i slutten av neste 4-årsperiode.

Eldrerådet fryktar også at det er altfor omfattande å slå saman store og viktig sektorar som 
helse og omsorg, og kultur og oppvekst til eit levekårsutval.
Rådet sluttar seg til arbeidsgruppa sitt framlegg om møtestart for politiske møte kl. 9.00.

Ungdomsråd 02.05.2022:
Handsaming:
Ungdomsrådet har sett gjennom framlegget, og har ingen merknader til det.

UR- 016/22 uttale:
Ingen merknader

Utval for oppvekst, kunnskap og kultur 03.05.2022:
Handsaming:
Orientering til saka v/Øyvind Oddekalv-varaordførar

Framlegg til uttale frå SP, SV og Uavh lagt fram av Marie Morken-SV:
Kommunestyret skal ha 47 medlemmer og tal utval vert redusert slik at Utval for oppvekst, 
kunnskap og kultur og Utval for helse og omsorg vert slått saman til eitt utval med same 
oppgåver som i dag.   Samanslåing av tre kommunar til Alver kommune frå 2020 reduserte 
talet på kommunestyremedlemmer frå 83 til 47. Den nye kommunen er framleis under arbeid 
og det bør difor ikkje gjerast særlege endringar no. Det har også vore ein heilt ekstraordinær 
situasjon grunna pandemien. Dette har verka hemmande på det politiske arbeidet, i alle 
høve i nokre utval. Å ta vare på den desentraliserte befolkningsstrukturen som finst i Alver vil 
vera ein styrke for det representative lokaldemokratiet. Det er også eit viktig argument mot 
ein stor reduksjon av kommunestyremedlemmer. 

Framlegget vart vedteke med 6 røyster (Laila Bjørge-Sp, May Britt Vågenes Gjerde-Sp, Marit-
Gro Berge-SV, Marie Morken-SV, Hege N. Dale-Uavh, Yngve Walaker-Uavh)

Fellesuttale lagt fram av Christel Villanger Haaland-SP:
Utval for oppvekst, kunnskap og kultur er positive, og synes det er fornuftig med ei 
samanslåing av utvala OKK og HO.  Postivt og at oppgåvene til begge utvala vert dei same 
som i dag etter samanslåinga.  Eit samrøystes OKK tilrår dette.

Framlegget vart samrøystes vedteke.

OKK- 032/22 uttale:
Kommunestyret skal ha 47 medlemmer og tal utval vert redusert slik at Utval for oppvekst, 
kunnskap og kultur og Utval for helse og omsorg vert slått saman til eitt utval med same 
oppgåver som i dag.   Samanslåing av tre kommunar til Alver kommune frå 2020 reduserte 
talet på kommunestyremedlemmer frå 83 til 47. Den nye kommunen er framleis under arbeid 
og det bør difor ikkje gjerast særlege endringar no. Det har også vore ein heilt ekstraordinær 
situasjon grunna pandemien. Dette har verka hemmande på det politiske arbeidet, i alle 



høve i nokre utval. Å ta vare på den desentraliserte befolkningsstrukturen som finst i Alver vil 
vera ein styrke for det representative lokaldemokratiet. Det er også eit viktig argument mot 
ein stor reduksjon av kommunestyremedlemmer. 
Utval for oppvekst, kunnskap og kultur er positive, og synes det er fornuftig med ei 
samanslåing av utvala OKK og HO.  Postivt og at oppgåvene til begge utvala vert dei same 
som i dag etter samanslåinga.  Eit samrøystes OKK tilrår dette.

Utval for helse og omsorg 03.05.2022:
Handsaming:
Sølvi Knudsen-SP ba utvalet vurdera om ho er inhabil til å handsama saka, ettersom ho har 
vore med i arbeidsgruppa for "Politisk styringsstruktur og reglement". Utvalet konkluderte med 
at Knudsen ikkje er inhabil, og ho deltok i handsaminga av saka.
Øyvind H. Oddekalv-varaordførar, som har vore leiar i arbeidsgruppa, orienterte om gruppa 
sitt arbeid og innstilling.

May-Irene Wergeland-SP sette på vegne av Raudt, SP og Uavhengig fram følgjande framlegg 
til uttale:
HO-utvalet sluttar seg ikkje til samanslåing av utvala OKK og HO slik det her er foreslått. Vi 
meiner utvala har ansvar for store og viktige tenesteområder det er vesentleg å prioritere god 
folkevald styring over. Vi opplever at HO-utvalet har fungert godt og har hatt grundige 
drøftingar vi trur har kome kommunen sin helse- og omsorgssektor til gode. Vi meiner difor det 
er best å halde fram med eit eige helse- og omsorgsutval.

Utvalsleiar Ståle Hauge-AP sette på vegne av KRF og AP fram følgjande framlegg til uttale:
HO-utvalet tilsluttar seg framlegget i høyringa på politikk-området for eit framtidig 
Levekårsutval.

Dei to framlegga vart sett opp mot kvarandre.

Felles framlegg frå SP/Raudt/Uavhengig fekk fire røyster (M-I. Wergeland-SP, Sølvi Knudsen-SP, 
Torill Mongstad-Raudt, Roy Bø-UAVH) - og fekk fleirtal.

Ståle Hauge-AP sette fram følgjande felles tilleggsframlegg:
Om utvalsstrukturen blir som dagens struktur meiner HO-utvalet subsidiært at følgjande 
områder må ligge under HO-utvalet sitt politikkområde:
Helsestasjon/Jordmorteneste.
Utvalet ser det som naturleg at tenester som skal arbeida ut frå helserelatert politikk og 
helsefagleg kompetanse er i eitt politisk utval.

Hauge sitt felles tilleggsframlegg fekk 7 røyster og var samrøystes.

HO- 019/22 uttale:
HO-utvalet sluttar seg ikkje til samanslåing av utvala OKK og HO slik det her er foreslått. Vi 
meiner utvala har ansvar for store og viktige tenesteområder det er vesentleg å prioritere god 
folkevald styring over. Vi opplever at HO-utvalet har fungert godt og har hatt grundige 
drøftingar vi trur har kome kommunen sin helse- og omsorgssektor til gode. Vi meiner difor det 
er best å halde fram med eit eige helse- og omsorgsutval.

Om utvalsstrukturen blir som dagens struktur meinar HO-utvalet subsidiært at følgjande 
områder må ligge under HO-utvalet sitt politikkområde:
Helsestasjon/Jordmorteneste.
Utvalet ser det som naturleg at tenester som skal arbeida ut frå helserelatert politikk og 
helsefagleg kompetanse er i eitt politisk utval.



Utval for areal, plan og miljø 04.05.2022:
Handsaming:
Saka vert teke til orientering, samrøystes.

APM- 069/22 uttale:
     Saka vert teke til orientering. 

Utval for næringutvikling og drift 04.05.2022:
Handsaming:
Øyvind H. Oddekalv-varaordførar, som har vore leiar i arbeidsgruppa, orienterte om gruppa 
sitt arbeid og innstilling.
Utvalsleiar Stian Lavik-KRF sette fram følgjande framlegg til uttale:
Høyring – politisk styringsstruktur og reglement for Alver kommune vert teke til orientering.

Framlegg til uttale vart samrøystes vedteke.

ND- 020/22 uttale:
Høyring – politisk styringsstruktur og reglement for Alver kommune vert teke til orientering.

Alver formannskap 05.05.2022:
Behandling:
Framlegg:
Saka vert teke til orientering

Framlegget vart samrøystes vedteke.

FO- 057/22 uttale:
Saka er teke til orientering

058/22: Melding/orientering til formannskapet 05.05.2022
Kommunedirektøren sitt framlegg til vedtak:
Meldinga vert teke til orientering.

Alver formannskap 05.05.2022:
Behandling:
Orienteringar i møtet:
Investeringar ved tenesteleiar eigedom/prosjekt Line M.Valle
Status økonomi ved kommunalsjef økonomi Janne Sund
Flyktningar Ukraina ved avd.leiar NAV Arngunna Haga
Thomas Larsen gjekk under handsaming av saka (orientering regionrådet) kl. 13:25
Notat - Høyringssvar regional plan fornybar energi vart ettersendt til formannskapet

Kommunedirektøren sitt framlegg vart samrøystes vedteke.

FO- 058/22 Vedtak:
Meldinga vert teke til orientering.
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